
Zápis 
 

z jednání školské rady při střední škole, jejíž činnost vykonává 

Gymnázium, Karviná, příspěvková organizace 

ze dne 11. 4. 202 

 
Účast:  Mgr. Martin Duda, Mgr. Alan Pieczonka, Mgr. Pavel Němec, Ing. Ladislav Šincl 

 

 

Omluveni:   MUDr. Martin Gebauer, Mgr. Petr Juras 

 

Hosté: Mgr. Miloš Kučera 

 

 

Program jednání ŠR: 

 

Jednání školské rady (ŠR) zahájil předseda ŠR Martin DUDA, uvítal členy ŠR a seznámil 

přítomné s programem jednání ŠR: 

 

1. Zprávu o činnosti a plnění úkolů příspěvkové organizace za rok 2023 

 

2. Úprava školního řádu - omezení používání mobilů ve škole 

 

3. Různé 

 

 

Bod č. 1: 

Školská rada schválila Zprávu o činnosti a plnění úkolů příspěvkové organizace za rok 2023. 

Členové ŠR si v návaznosti na obsah zprávy prohlédli upravené prostory, kde bude probíhat 

výuka s inovativními metodami. Ředitel informoval o dalších záměrech v budoucích letech 

(rekonstrukce kuchyně, výměna oken). 

 

Bod č. 2: 

Členové ŠR byli seznámeni se záměrem omezit používání mobilů ve škole u žáků na nižším 

gymnáziu. Členové ŠR z řad rodičů mohli vyjádřit postoj k tomuto opatření a pak se vedla 

diskuze o kladech a záporech tohoto opatření. V rámci diskuse byly citovány pasáže ze zákona 

a doporučení ČŠI. Členové ŠR rady se dohodli, že se k dané problematice vrátí, až se záměr 

probere s rodiči žáků nižšího gymnázia. 

 

Bod č. 3: 

V rámci tohoto bodu se diskutovalo o probíhajícím přijímacím řízení a demografickém výhledu 

v regionu a jaký to bude mít dopad na školu.  

 

 

 

 

Zapsal: 

Mgr. Martin Duda 

 


